
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 

 

Sted:   Afholdt på Skovbakkevej nr. 91 

Tidspunkt: Onsdag den 12.08. 2014 kl. 20 

Til stede:   Mads Mølgaard, Allan Lyngsø, Morten Andersen, Niels 

Yde og Peter Mousing 

 

 

 

• Grønt Udvalg 

 

• Økonomi/budgetopfølgning 

 

• Henvendelser til bestyrelsen 

 

• Oprettelse Facebook-gruppe 

 

 

Ad 1 

Grønt Udvalg - besigtigelse fællesarealer 

1. Niels kontakter kommunen for at få lavet aftale om beskæring af træer 

syd for nr. 85. 

2. Han forespørger endvidere på kommunen, om der er en vejkyndig, som 

vi kan drøfte sivevejens tilstand med. Alternativt spørges en ingeniør fra 

privat firma. 

3. Vi har fået henvendelse, som går på, at nr. 83 ikke har hæk ud til 

fællesarealet og der er ikke nogen markering i form af hæk af hvor 

skellet befinder sig. Beboeren kontaktes for at søge at finde en fælles 

løsning. 

4. Der skal fyldes sand på beachvolleybanen.  

5. Træer ved nr. 6 går ind over taget på huset. Vi giver besked til 

andelsboligforeningen om, at den må vise hvor skelpælene er placeret. 

Dermed kan det afklares, om træerne befinder sig på 

andelsboligforeningens eller grundejerforeningens grund. 

6. Bord-/bænkesættene ved bålstedet er i en dårlig stand. Det tages op i 

Grønt Udvalg, hvilken løsning der er bedst. 

 

Ad 2 

Økonomi 

Indtil videre har udgifterne været få. Efter henlæggelse til vejfond er der 

p.t. et overskud på 113.264 kr. Der er fortsat to beboere, som ikke har 

betalt. Rykkere er sendt ud. 

 

 



Ad 3 

Henvendelser 

En beboer har kontaktet bestyrelsen og foreslået, at der opsættes skilte om 

nabohjælp ved indkørselsvejene. Bestyrelsen har vurderet på det og da der 

ikke er noget formaliseret samarbejde omkring nabohjælp, finder vi det 

ikke formålstjenligt at opsætte skilte. De enkelte beboere er naturligvis 

velkomne til at opsætte skilte ved deres respektive boliger. 

Såfremt der skal etableres et samarbejde omkring nabohjælp, er dette ikke 

en bestyrelsesopgave. 

 

Øvrigt 

Facebook-gruppen er ikke etableret. Allan tager fat i dette. 

 


